
Issued Date: 2025-01-01

Applicant Information

Name: DOE, John

Other Names:

Date Of Birth: 2000-01-01

Gender: Male

Phone: 555-555-5555

Email: sample@email.com

Client: SelfScan.ca

Criminal Record Check Results

Result: No Criminal Record Found

Comments: Based solely on the name(s) and date of birth provided and the criminal record information declared by the 
applicant, a search of the RCMP National Repository of Criminal Records did not identify any records with the 
name(s) and date of birth of the applicant. Positive identification that a criminal record does or does not exist 
at the RCMP National Repository of Criminal Records can only be confirmed by fingerprint comparison. Delays 
do exist between a conviction being rendered in court, and the details being accessible on the RCMP National 
Repository of Criminal Records. Not all offenses are reported to the RCMP National Repository of Criminal 
Records.

Police Information

Issued By: Sample Police Service

Operator ID: X9Z/6IEqbQ

SelfScan.ca. © 2025 All Rights Reserved



Date d'émission 2025-01-01

Informations sur le demandeur

Nom: DOE, John

Autres noms:

Date de naissance: 2000-01-01

Sexe: Male

Téléphone: 555-555-5555

Courriel: sample@email.com

Client: SelfScan.ca

Résultats de la vérification du casier judiciaire

Résultats: Aucun casier judiciaire répertorié

Commentaires: La seule recherche nominale, à l'aide du nom, de la date de naissance et des antécédents judiciaires 
fournis par le demandeur, dans le répertoire national des casiers judiciaires tenu par la GRC, n'a révélé 
aucun casier judiciaire pour une personne dont les nom et date de naissance correspondent à ceux du 
demandeur. Seule la comparaison des empreintes digitales permet de confirmer l'existence ou l'inexistence 
d'un casier judiciaire dans le répertoire national des casiers judiciaires tenu par la GRC. Il peut y avoir un 
certain délai entre le prononcé d'une déclaration de culpabilité et l'accessibilité des données dans le 
répertoire national des casiers judiciaires tenu par la GRC. Toutes les infractions ne sont pas non plus 
nécessairement versées au répertoire national.

Informations du poste de police

Délivré par: Sample Police Service

ID de l'opérateur: X9Z/6IEqbQ
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